
Z Á P I S N I C A                                              

z XIX. zasadnutia OZ  dňa 23.06.2021  v Malachove 

Prítomní: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová) 

Neprítomný: 0 

  

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

3. Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu pod futbalovým ihriskom – Dobro-

tová Anna 

4. Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu pod futbalovým ihriskom – Baue-

rová Danica 

5. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Vladimír Klimo 

6. Opätovná žiadosť o zafinancovanie hlavnej kanalizačnej prípojky – parc. č. 1383/36, 

37, 6, 25, 35, 60, 71 

7. Žiadosť o odkúpenie novovytvorenej parcely č. 403/58 – Krnáč Ján 

8. Schválenie zámeru a určenie ceny pri predaji obecného pozemku parc. č. 403/58 – 

Krnáč Ján 

9. Žiadosť o odkúpenie obecnej parc. č. KN-E 1569/1 o výmere 620 m2 – Víglaský 

Jaroslav 

10. Odsúhlasenie zámeru na nákup kamerového systému ZŠ s MŠ 

11. Žiadosť o predaj pozemkov parc. č. KN-C  222, 223 – Bauerová, Kolláriková 

12. Odsúhlasenie zámeru – Vypracovanie PD, zameranie cesty a realizácia odvodnenia 

cesty na Bučinovej ulici v spodnej časti 

13. Odsúhlasenie zámeru – oprava, rekonštrukcia cesty na Bučinovej ulici pred rodin-

ným domom  Sýkorkovcov 

14. Odsúhlasenie etapy na doplnenie verejného osvetlenia 

15. Odsúhlasenie sumy 16.000,- eur na opravu oporného múra – ZŠ s MŠ 

16. Súhlas so zložením preddavku súdu na dodatočnú likvidáciu – vysporiadanie vlast-

níctva pozemku parcela č. KN - C 1, k.ú. Malachov 

17. Rozpočtové opatrenie č. 3 

18. Návrh záverečného účtu r. 2020 

19. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za r. 2020 

20. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

21. Správy z kontrolnej činnosti 

Doplnenie bodov do programu: 

22. Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu – Kolláriková Dáša 

23. Uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov – Lichá 

24. Uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov – Hlavatý 

– Šrobár 

25. Zverejňovanie nahrávok z OZ 

26. Vyňatie a zníženie prenájmu priestorov vo výpožičke TJ Malachov z celkovej pre-

najatej plochy o miestnosti na 1. poschodí v obecnej budove na ihrisku 



27. Voľba prísediaceho na súde pre volebné obdobie 2022-2026 

28. Interpelácie 

29. Diskusia 

30. Záver 

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia OZ 

 

Rokovanie XIX. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané v súlade s § 12, ods. 1  

zákona  SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otvorila RNDr. Lucia 

Ferenc Gajdúšková, starostka  obce, ktorá upozornila poslancov OZ a hostí, že priebeh rokovania 

bude nahrávaný na záznamové zariadenie. Za zapisovateľku určila p. Mojžišovú Gondovú,  za 

overovateľov zápisnice poslancov p. Kapustovú a p. Mojžiša, do návrhovej komisie za predsedu p. 

Steinsdorferovú, za členov p. Štulajterová a p. Vavrek. 

Hlasovanie za program 

Za: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Pani starostka doplnila do programu dva body: 

22. Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu – Kolláriková Dáša 

Hlasovanie za doplnenie programu: 

Za: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová), Proti: 0, 

Zdržal sa: 0 

 

27.Voľba prísediaceho na súde pre volebné obdobie 2022-2026 

Hlasovanie za doplnenie programu: 

Za: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová), Proti: 

0, Zdržal sa: 0 

 

 

Poslanec Mojžiš doplnil do programu tri body: 

 

23.Uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov – Lichá 

Hlasovanie za doplnenie programu: 

Za: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová), Proti: 

0, Zdržal sa: 0 

 

24.Uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov – Hlavatý – Šro-

bár 

Hlasovanie za doplnenie programu: 

Za: 6 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Kapustová), Proti: 0, Zdržal sa: 

1 (Štulajterová) 

 

25.Zverejňovanie nahrávok z OZ 

Hlasovanie za doplnenie programu: 



Za: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová), Proti: 

0, Zdržal sa: 0 

 

         Poslankyňa Štulajterová doplnila bod do programu: 

 

26. Vyňatie a zníženie prenájmu priestorov vo výpožičke TJ Malachov z celkovej prena-

jatej plochy o miestnosti na 1. poschodí v obecnej budove na ihrisku 

Hlasovanie za doplnenie programu: 

Za: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Kapustová, Štulajterová), 

Proti: 0, Zdržal sa: 

 

K bodu 2) Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Hlavný kontrolór informoval o plnení uznesení. Aktuálne je väčšina z nich splnená a ostatné sa 

plnia priebežne. 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 3) Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu pod futbalovým ihriskom – Dob-

rotová Anna 

 

Poslanec Pál navrhol počkať s odkupovaním pozemkov, nakoľko v minulosti už riešil 

podpisovanie dokumentov k bezodplatnému prevodu pozemkov spolu so starostkou s niektorými 

vlastníkmi. Pre zaneprázdnenosť oboch s návštevami u vlastníkov prestali, no chceli by sa k tomu 

vrátiť, prípadne všetkých zvolať na stretnutie do Malachova. 

Hlavný kontrolór Svitek by tiež počkal a posunul by takéto výdavky na budúci rok. 

Poslanci OZ odporúčajú zobrať body na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu pod futbalovým 

ihriskom na vedomie a do konca roka zvolať stretnutie s vlastníkmi pozemkov pod ihriskom, kde 

budú podniknuté ďalšie kroky. 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 4) Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu pod futbalovým ihriskom – Baue-

rová Danica 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 5) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Vladimír Klimo 

 

Poslankyňa Štulajterová odporučila predať len tú časť pozemku, kde je postavená budova a oplo-

tenie. 

OZ odporúča vypracovať geometrický plán na odpredanie častí obecných pozemkov, kde sú už 

stavby realizované. 

 



Hlasovanie: 

Za: 0  Proti: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová) 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 6) Opätovná žiadosť o zafinancovanie hlavnej kanalizačnej prípojky – parc. č. 

1383/36, 37, 6, 25, 35, 60, 71 

 

Poslankyňa Steinsdorferová uviedla, že bola presvedčená, že suma bude po očistení o prípojky 

k rodinným domom výrazne nižšia. 

Poslanec Vavrek si myslí, že obec by mala mať nižšiu enviromentálnu záťaž. Odporučil by listom 

osloviť vodohospodársky podnik, nakoľko je veľký záujem občanov o napojenie na kanalizáciu. 

Starostka odpovedala, že každý rok písomne žiada „Vodárne“ o zaradenie do investičných zámerov 

Slovenskej vodárenskej spoločnosti dobudovanie vodovodu a kanalizácie, no žiaľ zatiaľ neúspešne. 

OZ neschvaľuje žiadosť o zafinancovanie hlavnej kanalizačnej prípojky cez parc. č. 1381/36, 37, 

6, 25, 35, 60, 71. Kanalizácia v obci sa bude riešiť komplexne vo všetkých častiach, kde chýba 

vypracovaním projektovej dokumentácie a následnou realizáciou v nasledujúcich rokoch. 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  Proti: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová) 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 7) Žiadosť o odkúpenie novovytvorenej parcely č. 403/58 – Krnáč Ján 

 

OZ schvaľuje žiadosť o odkúpenie novovytvorenej parcely č. 403/58 – Krnáč Ján 

 

Hlasovanie: 

Za:7  (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 8) Schválenie zámeru a určenie ceny pri predaji obecného pozemku parc. č. 403/58 – 

Krnáč Ján 

 

Obecné zastupiteľstvo v Malachove schvaľuje prebytočnosť majetku (pozemok) obce nachádzajúci 

sa v kat. území Malachov, obec Malachov, okres Banská Bystrica, vedené v katastri nehnuteľností 

Okresného úradu Banská Bystrica, katastrálny odbor, a to: 

 

novovytvorený pozemok podľa geometrického plánu č. 34987886-33/20 zo dňa 07.10.2020 

vyhotoveného vyhotoviteľom: Ing. Marián Gabčo, Geodetické služby, Banícka 124, 974 05 

Malachov, ktorý bol úradne overený Okresným úradom Banská Bystrica, katastrálnym odborom 

dňa 15.10.2020 pod číslom G1 – 947/2020 (ďalej aj len ako „ Geometrický plán“), a to: 

 

- pozemok C – KN parc. č. 403/58, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

41 m2,  ktorý bol vytvorený oddelením: 



o od pozemku C – KN parc. č. 403/31, druh pozemku: zasta-

vaná plocha a nádvorie  o výmere: 2529 m² (výmera podľa no-

vého stavu: 2464 m²) vedenom na LV č. 762, kat. územie: Mala-

chov, obec Malachov, zapísaný v katastri nehnuteľností Okresný 

úrad Banská Bystrica, katastrálny odbor, 

 

a jeho odpredaj kupujúcemu: 

 

Ján Krnáč, trvale bytom Banícka 3, 974 05 Malachov, 

 

a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb., 

schvaľovaný trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ktorým je, že novovytvorená parcela je 

z hľadiska geografickej polohy susediacim pozemkom k pozemku vo vlastníctve žiadateľa 

a s ohľadom na nízku výmeru pozemku a hospodársku neefektívnosť jeho využitia zo strany obce. 

 

za kúpnu cenu 10 €/m2, teda za celkovú kúpnu cenu 410 €. 

 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 9) Žiadosť o odkúpenie obecnej parc. č. KN-E 1569/1 o výmere 620 m2 – Víglaský 

Jaroslav 

 

Poslankyňa Štulajterová si myslí, že nie je vhodné predávať tento pozemok, nakoľko je to jediný 

prístup z Baníckej ulici na súkromné pozemky nad cestou. Odporučila by riešiť to skôr výmenou. 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  Proti: 7 poslancov (Pál, Mojžiš, Steinsdorferová , Štulajterová, Vavrek, Brieda, Kapustová) 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 10) Odsúhlasenie zámeru na nákup kamerového systému ZŠ s MŠ 

 

Poslanec Vavrek sa vyjaril, že je to veľmi dobrá investícia a spôsob ako ochrániť obecný a školský 

majetok, nakoľko tam chodia deti po škole a cez víkendy a mnohé z nich majetok školy ničia. 

Poslanec Mojžiš sa informoval, či už škola spravila dopadovú plochu a bránu, na ktoré im boli 

poskytnuté a schválené finančné prostriedky na zastupiteľstve v júni 2020 a už sa im majú poskyt-

núť ďaľšie finančné prostriedky na kamerový systém. 

Poslankyňa Steinsdorferová podala informáciu zo stretnutia Rady školy, kde pani riaditeľka ozrej-

mila, že dopadová plocha je zrealizovaná, materiál na osadenie novej brány je nakúpený a momen-

tálne hľadajú niekoho, kto by bol ochotný bránu pozvárať. 

Poslanec Mojžiš si myslí, že to už malo byť dávno hotové, nakoľko sa peniaze schvaľovali pred 

letnými prázdninami 2020, aby sa to v lete stihlo spraviť. V uznesení sa hovorí aj o príspevku OZ 

Malachovská škola, ktorí chceli prispieť sumou 1000,- eur a preto bude žiadať o kontrolu hlavným 

kontrolórom na danú vec. 



 

OZ schvaľuje nákup kamerového systému pre ZŠ s MŠ, kde ZŠ s MŠ bude mať kamerový systém 

na starosti. 

 

Hlasovanie: 

Za:5 ( Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 2 (Mojžiš, Brieda) 

 

K bodu 11) Žiadosť o predaj pozemkov parc. č. KN-C  222, 223 – Bauerová, Kolláriková 

 

OZ schvaľuje kúpu pozemkov na parc. č. KN-C 222,223 – pani Bauerová, Kolláriková za 20€/m2 

v celkovej sume 3435,- € 

 

Hlasovanie: 

Za:6 (Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 1 (Mojžiš) 

 

K bodu 12) Odsúhlasenie zámeru – Vypracovanie PD, zameranie cesty a realizácia odvodne-

nia cesty na Bučinovej ulici v spodnej časti 

 

Poslankyňa Štulajterová by odporučila v prvom rade odvodniť cestu. 

Poslanec Mojžiš by navrhol 5000,- eur použiť namiesto vypracovania PD na zvedenie vody cez 

pozemky p.Benického, p.Lopatku a p.Oravca. 

Poslankyňa Steinsdorferová sa opýtala, či by nebolo možné osloviť mesto, aby prispelo na 

financovanie odvodnenia cesty, keďže cestu využívajú aj chatári. 

Starostka by odporučila projekt nerobiť a riešiť to zvodmi k Benickému, Lopatkovi a Oravcovi 

a vysvetlila, že ťažko by mesto súhlasilo s financovaním opravy cesty, ktorá sa nachádza na 

pozemku vo vlastníctve obce. Bola by to z ich strany investícia do cudzieho majetku. 

Poslanec Mojžiš by takisto odporučil v úseku od pozemku p.Dingu smerom k rod. domu 

p. Benického odraziť vodu a stiahnuť ju do potoka. 

OZ odporúča zvolať stavebnú komisiu s obyvateľmi v tejto časti Bučinovej ulice a dohodnúť si 

ďalší postup. 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 13) Odsúhlasenie zámeru – oprava, rekonštrukcia cesty na Bučinovej ulici pred ro-

dinným domom  Sýkorkovcov 

 

OZ neschválilo opravu cesty na Bučinovej ulici pred rodinným domom Sýkorkovcov 

s odôvodnením, že danú situáciu si spôsobili Sýkorkovci sami a teda by si mali opravu realizovať 

na vlastné náklady. 

 

Hlasovanie: 

Za:0  Proti:7(Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová )  Zdržal sa: 0 

 

K bodu 14) Odsúhlasenie etapy na doplnenie verejného osvetlenia 



 

Poslanec Vavrek by navrhol spraviť prvú etapu tam, kde je najviac rodinných domov a obyvateľov. 

Poslankyňa Štulajterová by odporučila etapu – Bučinová ulica smerom k cintorínu, nakoľko ľudia 

cintorín navštevujú často aj vo večerných hodinách. 

Poslanec Mojžiš informoval, že už predchádzajúce obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo etapu  - 

Ortútska cesta od družstva smerom hore. Urobil si prieskum jednotlivých etáp a približný počet 

obyvateľov tu žijúcich. Bučinová ulica smerom k cintorínu cca 30 ľudí, Bučinová ulica od ihriska 

smerom do „Močiar“ cca 20 ľudí a Ortútska cesta od družstva smerom bytový dom Medvedica cca 

120 ľudí. Vzhľadom na tieto zistené skutočnosti odporúča zrealizovanie tejto etapy. 

 

OZ schválilo 1. etapu Ortútska cesta od družstva smer Ortúty. 

 

Hlasovanie za 1. etapu: 

Za:5 ( Vavrek, Steinsdorferová, Pál, Brieda,  Mojžiš ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

Hlasovanie za 2. etapu: 

Za:2 ( Kapustová. Štulajterová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 15) Odsúhlasenie sumy 16.000,- eur na opravu oporného múra – ZŠ s MŠ 

 

Starostka vysvetlila, že na OZ konanom dňa 28.04.2021 bol odsúhlasený zámer na opravu opor-

ného múra pri ZŠ s MŠ a je tiež potrebné schváliť predbežnú sumu (vyplývajúcu zo statického 

posudku), aby mohla začať s procesom verejného obstarávania. 

 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 16) Súhlas so zložením preddavku súdu na dodatočnú likvidáciu – vysporiadanie 

vlastníctva pozemku parcela č. KN - C 1, k.ú. Malachov 

 

OZ schvaľuje zloženie preddavku súdu na dodatočnú likvidáciu – vysporiadanie vlastníctva 

pozemku parcela č. KN-C 1, k.ú. Malachov 

 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 17) Rozpočtové opatrenie č. 3 

 

OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 3 s  doplnením  sumy 3435,- € za odkúpenie pozemkov pod 

Múzeom. 

 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 18) Návrh záverečného účtu r. 2020 



 

OZ schvaľuje Záverečný účet za rok 2020 s výrokom: Celoročné hospodárenie schvaľuje 

bez výhrad. 

Rozdelenie výsledku hospodárenia obce za rok 2020 nasledovne: 

- tvorbu rezervného fondu vo výške 10 %, t.j.   1.977,52 eur, 

- tvorbu fondov na údržbu a obnovu majetku obce            17.797,66 eur. 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 19) Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za r. 2020 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 20) Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 

 

OZ schvaľuje Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 s doplnením kontroly účtovnej 

závierky za rok 2020 ZŠ s MŠ s analýzou hospodárenia do najbližšieho OZ. Takisto bude doplnená 

kontrola použitia poskytnutých finančných prostriedkov na dopadovú plochu + bránu ZŠ s MŠ. 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 21) Správy z kontrolnej činnosti 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 22) Návrh na odkúpenie spoluvlastníckeho podielu – Kolláriková Dáša 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 23) Uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov – Lichá 

 

Poslanec Mojžiš uviedol, že pri pani Lichej je krajnica naozaj v zlom stave. Preto dal tento bod do 

OZ, spravil predbežnú cenovú kalkuláciu, aby mali poslanci OZ predstavu, koľko to bude cca stáť. 

 

Poslanci OZ schvaľujú uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov 

pred rodinným domom pani Lichej vo výške 3316,20 €. 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 24) Uvoľnenie finančných prostriedkov na realizáciu odvodňovacích žľabov – 

Hlavatý – Šrobár 

 



Poslankyňa Štulajterová nemala čas sa ísť pozrieť na predmetné miesto a preto by žiadala zobrať 

tento bod na vedomie a zvolá stavebnú komisiu kde si prejdú danú lokalitu. 

 

 Berie sa na vedomie 

 

K bodu 25) Zverejňovanie nahrávok z OZ 

 

Poslanec Mojžiš by bol rád keby sa nahrávky z OZ zverejňovali aj naďalej, nakoľko sa to počas 

lock downu osvedčilo. 

OZ schvaľuje zverejňovanie nahrávok z OZ 

 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 26) Vyňatie a zníženie prenájmu priestorov vo výpožičke TJ Malachov z celkovej 

prenajatej plochy o miestnosti na 1. poschodí v obecnej budove na ihrisku 

 

Poslanec Vavrek sa vyjadril, že priestory sa využívali v menšom množstve nakoľko boli v horšom 

stave. Miestnosť  bola využívaná poľovníkmi, ovocinármi, občanmi a rôznymi zložkami. Za tieto 

priestory by sa malo platiť, no nedalo sa, keďže nastala pandémia. Už dávno prezentoval názor, že 

by bolo vhodné osloviť občanov s podávaním nápadov, na čo by sa mohli priestory využívať . 

Poslankyňa Štulajterová si myslí, že TJ Slovan Malachov tieto priestory nepotrebuje a nevyužíva 

ich lebo má k dispozícii veľkú kanceláriu na prízemí, ktorá jej na vlastnú činnosť postačuje. V 

priestoroch je neporiadok a sklad, ktorý sa na hrubo uprace pred stretnutiami. Sprístupnená je len 

banketová  miestnosť a kuchynka sa nedá použiť pretože je tam sklad a neporiadok. Obec je 

vlastníkom budovy a pre svoje potreby nemá komunitný priestor vhodný na stretávanie sa 

občanov a ostatných zložiek . TJ Slovan Malachov je zvýhodnená oproti iným zložkám, keďže 

majú k dispozícii takéto priestory a zložky sa nemajú kde stretávať. Obec investovala finančné 

prostriedky do tohto priestoru zo zámerom vytvoriť priestor pre potreby širokej verejnosti na 

stretávanie sa zložiek a občanov na malé rodinné oslavy, kary a pod. 

 

OZ neschválilo vyňatie a zníženie prenájmu priestorov vo výpožičke TJ Slovan Malachov 

z celkovej prenajatej plochy o miestnosti na 1. poschodí v obecnej budove na ihrisku. Návrh na 

uznesenie č. XIX/25/2021 nemohol byť schválený, nakoľko nehlasoval dostatočný počet 

poslancov.  

 

 

Hlasovanie: 

Za:3 (Štulajterová, Steinsdorferová, Kapustová ) Proti:1 (Pál) Zdržal sa: 3 (Mojžiš, Vavrek, Brieda) 

 

K bodu 27) Voľba prísediaceho na súde pre volebné obdobie 2022-2026 

 

OZ schvaľuje voľbu prísediaceho na súde pre volebné obdobie 2022-2026 a určujú Eriku Cavarovú. 

 

Hlasovanie: 

Za:7 (Mojžiš, Vavrek, Štulajterová, Steinsdorferová, Pál, Brieda, Kapustová ) Proti:0 Zdržal sa: 0 



 

K bodu 28) Interpelácie 

 

Starostka by sa chcela poďakovať Maťovi Pálovi za to, že bol stále k dispozícii na ihrisku pri 

rekonštrukcii, Maňovi Mojžišovi za to, že v rámci sadrokartónových prác spravil veľa vecí navyše 

na vlastné náklady, Žofii Štulajterovej za usporiadanie brigády v obci a OZ SPAM za brigádu na 

Diely. Zároveň informovala, že na základe prebiehajúceho zaraďovania hnuteľných objektov do 

pamätihodností obce by Krajský pamiatkový úrad BB odporúčal zvon registrovať ako  národnú 

kultúrnu pamiatku, s čím sú spojené výhody – starostlivosť o zvon zo strany pamiatkového úradu, 

ale aj nevýhody – sťažená forma žiadostí o dotácie. Ďalej informovala, že OZ Malachovská dolina 

žiada od príspevok 200,- € na 3. celodenný guľášový výlet, vzhľadom na to, že je akcia 

organizovaná v spolupráci s obcou.   

Poslankyňa Štulajterová  by odporučila zvon dať ako národnú kultúrnu pamiatku. Chcela by dať 

do pozornosti, že OZ Malachovská dolina robila brigádu v obci , kde sa zúčastnilo 24 ľudí a veľa 

ľudí bolo aj z mesta. Brigádnici boli rozdelení na štyri partie, ktorým sa podarilo: skrášliť Pamätník 

padlých vojakov, natrieť lavičky pred obchodom COOP Jednota, natrieť brány, lavičky a strechu 

altánku na oddychovom mieste. Dohodli sa tiež s TJ Slovan Malachov, že do 1.8.2021 poupratujú 

vonkajšie priestory ihriska. Vyjadrila svoj nesúhlas s návštevnosťou v pohostinstve, na stavenisku  

v čase stavebných úprav. 

Poslanec Vavrek sa chce poďakovať pani starostke za zvládnutie situácie 17. mája pri prívalových 

dažďoch. Opýtal sa na ďalší postup pri riešení poškodených častí krajníc potoka. 

Starostka odpovedala, že v obci na obhliadke už dva krát páni z Vodohospodárskeho podniku, ktorí 

sľúbili, že ako prvé vyriešia prečistenie hrádze a spadnuté krajnici pri RD p. Dlhoša a na Ortútskej 

ceste nad družstvom. 

Poslanec Vavrek by chcel vedieť, čo sa bude robiť s mostom, ktorý vedie na Bučinovú ulicu a je 

v havarijnom stave a takisto by chcel vedieť kto aktuálne robí kroniku, keďže do roku 2019 ju 

robila Emília Snopková. Rád by navrhol podľa §11 bod 40 zákona o obecnom zriadení udeliť 

čestné občianstvo obyvateľom obce, ktorí si to zaslúžia. Dodal ešte, že by sa rád prihlásil ako 

dobrovoľník do pripravovaného Zoznamu dobrovoľníkov pri prácach a havarijných situáciách 

v obci. 

Poslanec Mojžiš sa  vyjadril k rekonštrukcii na ihrisku a podľa neho zlyhal pri realizácií prác 

ľudský faktor. Ospravedlňuje sa Telovýchovnej Jednote a  všetkým, ktorí nemohli kvôli 

spomaleným prácam využívať tieto priestory tak ako potrebovali. 

Poslankyňa Kapustová by chcela vedieť, že ak je v Rozhodnutí o povolení uskutočnenia a 

umiestnenia stavby, ktoré vydáva obec pre stavebníka, uvedené, že stavba stavebníka (fyzickej 

osoby) bude stáť na pozemku, ktorý je vo vlastníctve obce, tak či by k dátumu vydania takéhoto 

Rozhodnutia  malo byť jeho súčasťou aj vyjadrenie obecného zastupiteľstva -  Uznesenie 

o schválení obecným zastupiteľstvom,  minimálne o zriadení vecného bremena k obecnej parcele, 

ktorú má stavebník uvedenú v Rozhodnutí o povolení a umiestnení stavby ako parcelu, na ktorej 

má byť umiestnená odstavná plocha a oporný múr?  

Starostka – odpovedala, že toto je otázka na pána Poništiaka, ktorý má na starosti stavebný úrad. 

Odporučila poslankyni Kapustovej obrátiť sa na neho. 

 

K bodu 29) Diskusia 



 

Pán Sialini by sa chcel vyjadriť v mene všetkých, ktorý bývajú na Bučinovej ulici pri cintoríne 

k ceste a k verejnému osvetleniu. Uviedol, že nevie ako dlho býva pán Mojžiš nad družstvom, ale 

oni už 10 rokov čakajú na osvetlenie v tejto časti. V minulosti – za predchádzajúceho starostu 

Ondreja Slivku im bolo doplnenie verejného osvetlenia sľúbené, bolo dokonca vydané právoplatné 

stavebné povolenie.  Mojžiš ako poslanec, ktorý má na starosti túto časť sa nikdy za nimi nezastavil 

a nespýtal sa ich či niečo nepotrebujú. Cesta sa v tejto časti dosť vymýva a je v dezolátnom stave. 

Poslanec Mojžiš reagoval, že je určite v jeho záujme a bude apelovať, aby sa osvetlenie v tejto časti 

uskutočnilo  už v roku 2022. Plne chápe, že aj táto časť obce potrebuje osvetlenie. 

Starostka upozornila, že cesta stále patrí SPF a robí všetko pre to aby, sa dostala pod obec. 

 

Starostka sa poďakovala a ukončila zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

                                   RNDr. Lucia Ferenc Gajdúšková, starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------    ------------------------------------------------ 

I. overovateľ Bc. Lenka Kapustová                        II. overovateľ Maroš Mojžiš 


